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za po6rednictwem

Przewodniczqcego
Rady Miasta Kolno

ZAPYTANIE nr .....

Wkraczamy w okres wakacyjny, okres relaksu i wypoczynku. Okresu wolnego od

nauki dla uczni6w, oktes urlopowy.
Pandemia zmienrla nasze plany, niewielu z nas planuj e wyiazdy zagraniczne, loty
samolotem. WiqkszoSi Polak6w skorzysta z oferty krajowej, wyjazdu nad Baltyk, w

96ry czy nad jeziora.

Niedaleko od naszego miasteczka przebiega Wschodni Szlak Rowerowy czylitzw.
Green Velo, przebiegaj4cy iprzez Podlasie i Warmig i Mazury.

W Kolnie jest calkiem spora grupa mlodzie?y i doroslych miloSnik6w kolarstwa,

entuzj ast6w aktywnego wypoczynku.

Mamy w Kolnie kilka Sciezek rowerowych, jednak zwlaszcza dla tych wskazanych

wyzej byloby du2ym udogodnieniem, gdyby Kolno bylo ,,podlqczone" do wskazanej

sieci. Zwlaszcza,2e mamy teZ czym siE pochwalii w najbliZszej okolicy. Majq sw6j

niew4tpliwy urok i obszary nad Pis4 okolice Kozla,tr-achy, Wincenty, Ptak6w,

Gietek, TuroSli, Grabowa, Stawisk, Chludni...

Podl4czenie siq do tej sieci pozwalaloby te2 turystom rowerowym dotrzed i do Kolna.
Zarowno nasi mieszkancy jak iprzyiezdni na pewno skorzystaliby na takim
rozwiqzaniu.
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7 . Wymagaloby to jednak podjEcia przez Burmistrza odpowiedniej inicjatywy i starari

wsp6lnie z W6jtami Gminy Kolno, TuroSli, Grabowa, Malego Plocka i Burmistrzami

- Stawisk, Pisza, Nowogrodu Starostami Kolneriskim, Piskim - aby tak4potrzebn4
wszystkim mieszkaricom tych obszar6w i turystom - inwestycjE - zaplanowa6 i
zrealizowac.

8. Zapytanie moje - kierowane do Burmistrza jest nastEpujqce:

Czy s4jakies szanse na wykonanie w najbliZszej przyszloSci, moze w pierwszym
etapie Sciezki rowerowej zKolna do Kozla i dalej do Wiartla, aw p62niejszym czasie

- wl4czenie Kolna do sieci Green Velo? Czy Burmistrzpodziela moje uwagi co do

zasadnoSci takiej inwestycj i?
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